

# Minnesanteckningar från mötet i Ronneby

## 1. Rapporter

### 1.1. Juniorer

Vi skall kontakta RFSISU för att se om vi kan få hjälp med webbcam satsning för ungdomar. Undersöka om vi kan göra 3 ungdomstävlingar inklusive DM. Ta fram en policy för ungdomsarbetet. Lyfta detta på upptaksmötet.

### 1.2. Mailadresser

Efter mötet med Linus Vågberg om hemsidan där vi kommer att fråga hur mycket lagringsutrymme vi behöver kommer vi att beställa domän på one.com. Förslag till domännamn är gdfdart.se Leif bokar efter mötet.

## 2. Tävlingar

### 2.1. Tävlingsbestämmelser

Linus skall gå igenom och ändra böter till straffavgift. Vi beslöt att straffavgift för att lämna en tävling innan man har fullgjort sina uppdrag i tävlingen skall vara den dubbla startavgiften. Denna avgift skall tillfalla arrangören av tävlingen och inte läggas till vinst potten. Förslag på att rekommendera att införa A- och B-Cup efter poolspel för att få mer spel på rankingtävlingarna. Vi kommer även att skriva in i tävlingsbestämmelserna att poolspel bestäms av antal banor i förhållande till anmälda, och att detta ut utgör om det skall vara pool eller rak cup.

### 2.2. Rankingtävlingar distrikt

Följande datum föreslogs till rankingtävlingar:

12:e november ranking 1

26:e november DM senior

7:e januari ranking 3

11:e februari ranking 4

7:e april ranking 5

22:e april ranking 6

17:e juni rankingslutspel

## 3. Seriespel

### 3.1. Serieregler

Mathias skall gå igenom för att ändra från böter till straffavgift. Inför nästa säsong införa anmälningsavgift till serien, detta för att i framtiden kunna täcka kostnader för pokaler och prispengar i seriespelet.

### 3.2. Planerade serier

Antalet serier kommer att bestämmas av antal anmälda lag.

### **3.3. Datum för seriespel**

Följande datum föreslås för sammandragen:

Sammandrag 1 8:e oktober

Sammandrag 2 10:e december

Sammandrag 3 18:e mars

Slutspel och kval 3:e juni

### **3.4. Sammandrag Riksserien**

Undersöka möjlighet att ha sista sammandraget i riksserien.

Planerat datum för riksserien är nu 5:e till 7:e maj.

Leif håller kontakt med Destination Kalmar om detta.

Jessika undersöker kostnader för tryck av skrivarpapper.

Eventuellt behöver vi bygga några banor till för att klara riksserien.

## **4. Ekonomi**

### **4.1. Sammanställning**

Har endast fått ett återstartsstöd från RF-SISU Småland, Leif skall undersöka vart verksamhetsstödet har tagit vägen. Förslag på att vi skall skaffa Swish för att underlätta vid betalning av startavgifter och köp av tavlor.

### **4.2. Budget**

Jessika skall upprätta en budget för att underlätta vårt styrelsearbete.

## **5. Utbildning**

### **5.1. Föreningar**

Förslås att en föreningsutbildning skall hållas den 29:e oktober för alla föreningar.

### **5.2. Styrelse**

Styrelsen kommer att närvara på denna utbildning.